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П Р О Т О К О Л
№55

Днес 28.02.2014 г. в заседателната зала на Община Кнежа се проведе редовно
заседание на Общинския съвет – Кнежа. На заседанието от 17 общински съветника
присъстваха 17. Председателят на общинския съвет г-жа Малина Цолова откри редовното
за м.Февруари заседание в 1700 часа и предложи то да протече по обявения проект за
дневен ред. Общинският съвет прие със 17 гласа „за” следния

Д Н Е В Е Н   Р Е Д:
1.Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет Кнежа за

2013 година.
2.Докладни записки, молби на граждани и юридически лица:
2.1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община

Кнежа относно предоставяне на общински пасища в землището на Община
Кнежа за индивидуално ползване от земеделски стопани, отглеждащи
пасищни животни.

2.2.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно замяна на имот частна общинска собственост с имоти
собственост на Димчо Кръстев Ангелов от гр.Кнежа.

2.3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно предложение за оптимизиране структурата на детските
заведения на територията на Община Кнежа.

2.4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно еднократно отпускане на средства.

2.5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община
Кнежа относно бюджетна прогноза за местните дейности за периода 2015-
2017 година.

2.6.Докладна записка от СНЦ „МИГ КНЕЖА” относно отпускане на
финансова помощ.

2.7.Докладна записка от Валери Лачовски – прокурист на „МБАЛ-
Кнежа” ЕООД относно вземане на кредит за закупуване на рециклиран
Компютърен томограф за нуждите на дружеството.

2.8.Отчет за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода
01.12.2013 година – 31.12.2013 година.

3.Разни.
На заседанието присъстваха:

г-н Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа;
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инж.Николай Дамяновски – зам.-кмет на Община Кнежа;
г-н Къдрин Караджов – зам.-кмет на Община Кнежа;
г-н Симеон Желязков – кмет на кметство с.Еница;
г-жа Наталия Христова – Радомирска – секретар на Община Кнежа;
г-жа Даниела Дойчинова – директор на дирекция „Обща администрация”;
г-жа Цветелина Плевненска – директор на дирекция „Специализирана администрация”;
г-н Иван Христов – Изп.директор на СНЦ „МИГ-Кнежа”;
г-жа Милена Горанова – Председател на УС на СНЦ „МИГ-Кнежа”;
г-н Валери Лачовски – прокурист на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД гр.Кнежа.

ПО ПЪРВА ТОЧКА – Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на
Община Кнежа относно приемане на Отчет за изпълнението на решенията на
Общински съвет Кнежа за 2013 година, докладва г-жа Христова.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и

екология  предлага да се приеме отчета.
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага отчета

да бъде приет.
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси

предлага да се приеме отчета.
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности

предлага  да се приеме отчета.
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме отчета.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да бъде приет отчета.
Г-н Пеновски направи предложение да се уведомяват гражданите при спиране на

водата и промяна движението на МПС при изпълнението на проектите.
Общинският съвет прие отчета с направеното от г-н Пеновски предложение.

Р Е Ш Е Н И Е №475
На основание чл. 44, ал. 1, т. 7от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Приема Отчет на общинска администрация Кнежа за изпълнението на решенията

на Общинския съвет Кнежа за 2013 година.
2.Възлага на общинската администрация да уведомява гражданите за създаващи се

неудобства (спиране на вода, промяна на движението на МПС и др.) при изпълнението на
определени проекти.

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
ПО ВТОРА ТОЧКА - ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ, МОЛБИ НА ГРАЖДАНИ И

ЮРИДИЧЕСКИ ЛИЦА:
1.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

предоставяне на общински пасища в землището на Община Кнежа за индивидуално
ползване от земеделски стопани, отглеждащи пасищни животни, докладва г-жа
Плевненска.

Отношение взеха:
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Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и
екология  предлага да се приеме докладната записка с допълнение: „След разпределението
на пасищата, останалите годни за ползване пасища, да се преразпределят на
животновъдите за 1 година”.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и
данъчна политика предлага да бъде отложена докладната записка за доизясняване.

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия.
Р Е Ш Е Н И Е №476

На основани чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Отлага докладната записка за следващото заседание на общинския съвет.
Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
2.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

замяна на имот частна общинска собственост с имоти собственост на Димчо Кръстев
Ангелов от гр.Кнежа, докладва г-жа Плеивненска.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и

екология  предлага да се подкрепи докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да бъде извършена замяната.
Г-жа Цолова прочета становище от Общинска служба по земеделие и предложи да

се включи в решението едногодишно изпълнение на намерението,  като т. 3, а т. 3 да стане
т. 4.

Общинският съвет прие докладната записка с допълнението направено от
председателя на ОбС с поименно гласуване.

Р Е Ш Е Н И Е №477
На основание чл. 8, ал. 1, чл. 40, ал. 8, чл. 41, ал. 2 от ЗОС, чл. 24г, ал. 9 от ЗСПЗЗ,

чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от ЗМСМА и молба с вх.№9400-140 от 17.02.2014 година от Димчо
Кръстев Ангелов от гр.Кнежа, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Да се извърши замяна на имот общинска собственост №948001 (девет, четири,

осем, нула, нула, едно), находящ се в землището на гр.Кнежа, местност „Търнавския път”,
нива с площ 15,165 дка, с оценка от лицензиран оценител от 9 857,00 лева с имоти
собственост на Димчо Кръстев Ангелов от гр.Кнежа, а именно: имот №188033 (едно, осем,
осем, нула, три, три), нива с площ 8,340 дка, местност „Паняка”, землището на гр.Кнежа, с
оценка от лицензиран оценител от 4 124,00 лева и имот №474024  (четири, седем, четири,
нула, две, четири), нива с площ 9,028 дка, местност „Махалския път”, в землището на
гр.Кнежа, с оценка от лицензиран оценител от 5 868,00 лева.

2.Димчо Кръстев Ангелов да няма претенции за разликата в цените на имотите.
3.Намерението за създаване на зеленчукова градина, да бъде изпълнено в

едногодишен срок. В противен случай, замяната да бъде обявена за недействителна.
4.Общинският съвет Кнежа актуализира Програмата за управление и разпореждане

с имоти-общинска собственост за 2014 година в частта, регламентираща разпореждането с
имоти-общинска собственост съгласно горните решения.

Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
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3.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно
предложение за оптимизиране структурата на детските заведения на територията на
Община Кнежа, докладва г-жа Дойчинова.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и

екология  предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага

докладната записка да бъде приета.
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси

предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности

предлага  да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме докладната записка.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да се отложи докладната записка за следващото заседание на
ОбС и задължава общинска администрация да внесе справка за икономиите, които ще се
получат при оптимизирането.

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия.
Р Е Ш Е Н И Е №478

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Отлага докладната записка за следващото заседание на ОбС и задължава
общинска администрация да внесе справка за икономиите, които ще се получат при
оптимизирането.

Гласували: „за”-16; „против”-няма; „въздържали се”-1.
4.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

еднократно отпускане на средства, докладва г-жа Дойчинова.
Отношение взеха:
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси

предлага да се направи повторна консултация с ортопед, но не по неин избор, за становище
относно смяна на ставата.

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности
предлага  да се вземе становище от ортопед за необходимостта от смяна на ставата, и ако се
наложи, парите да се преведат на лечебното заведение, което ще извърши операцията,
срещу издадени документи.

Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и
данъчна политика предлага да влезе за обсъждане в ОбС.

Г-н Грамов предложи да се отложи докладната записка до втора консултация от
ортопед.

Г-жа Дилкова предложи да се изясни до каква сума ще се отпуска при такива
случаи.

Общинският съвет прие отлагането на докладната записка.
Р Е Ш Е Н И Е №479

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:
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1.Отлага докладната записка за получаване становище от втори ортопед и се обсъди
по колко лева ще се дават при такива случаи.

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
5.Докладна записка от Симеон Шарабански – кмет на Община Кнежа относно

бюджетна прогноза за местните дейности за периода 2015-2017 година, докладва г-жа
Дойчинова.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да се подкрепи докладната записка.
Общинският съвет прие докладната записка.

Р Е Ш Е Н И Е №480
На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА и чл. 83, ал. 2 от Закона за публичните

финанси, и във връзка с чл. 27, ал. 2 от Наредба №23 за условията и реда за съставяне на
тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, приемане,
изпълнение и отчитане на бюджета на Община Кнежа, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Общинският съвет Кнежа одобрява бюджетната прогноза за периода 2015-2017

година на постъпленията от местни приходи и на разходите за местни дейности.
Гласували поименно: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.

6.Докладна записка от СНЦ „МИГ КНЕЖА” относно отпускане на финансова
помощ, докладва г-н Христов, който обясни промените, които са настъпили в
нормативната уредба и какво налага искането на тази помощ.

Отношение взеха:
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага следните решения:
1.ОбС приема да бъде отпусната финансова помощ на „МИГ КНЕЖА” в размер на

100 000 лева.
2.Средствата да се отпускат при необходимост след подадена заявка.
3.За всеки превод да бъде информиран ОбС.
Г-жа Цолова предложи в т. 1 да се запише до 100 000 лева.
Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия и допълнението на

г-жа Цолова.
Р Е Ш Е Н И Е №481

На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Общинският съвет Кнежа приема да бъде отпусната финансова помощ на „МИГ
КНЕЖА” в размер до 100 000 лева.

2.Средствата да се отпускат при необходимост след подадена заявка.
3.За всеки превод да бъде информиран общинския съвет.
Гласували поименно: „за”-14; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
Г-жа Цолова, г-жа Герговска и г-жа Калапишева декларираха конфликт на интереси

и не гласуваха.
7.Докладна записка от Валери Лачовски – прокурист на „МБАЛ-Кнежа”

ЕООД относно вземане на кредит за закупуване на рециклиран Компютърен
томограф за нуждите на дружеството, докладва г-н Лачовски.

Отношение взеха:
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Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и данъчна
политика предлага следните решения:

1.ОбС подкрепя намерението на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД да кандидатства за
отпускане на кредит в размер на 150 000 лева за закупуване на компютърен томограф и
общината да бъде гарант по кредита.

2.Задължава общинска администрация да изготви докладна записка за получаването
на кредита в съответствие със Закона за общинския дълг.

Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности предлага
да бъде подкрепено намерението на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД да вземе кредит за закупуване
на скенер.

Общинският съвет прие предложението на бюджетната комисия.
Р Е Ш Е Н И Е №482

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа
Р Е Ш И:

1.Общинският съвет Кнежа подкрепя намерението на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД да
кандидатства за отпускане на кредит в размер на 150 000 лева за закупуване на
компютърен томограф и общината да бъде гарант по кредита.

2.Задължава общинска администрация да изготви докладна записка за получаването
на кредита в съответствие със Закона за общинския дълг.

Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
8.Отчет за дейността на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода 01.12.2013 година –

31.12.2013 година, докладва г-н Лачовски.
Отношение взеха:
Постоянната комисия по земеделие, природни ресурси, горско стопанство и

екология  предлага да се приеме отчета.
Постоянната комисия по евроинтеграция и икономическо развитие предлага отчета

да бъде приет.
Постоянната комисия по здравеопазване, социална политика и етнически въпроси

предлага да се приеме отчета.
Постоянната комисия по образование, култура, спорт и младежки дейности

предлага  да се приеме отчета.
Постоянната комисия по устройство и развитие на територията на общината,

обществен ред и безопасност на движението предлага да се приеме отчета.
Постоянната комисия по финанси, бюджет, общинска собственост, приватизация и

данъчна политика предлага да бъде приет отчета.
Общинският съвет прие отчета на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД.

Р Е Ш Е Н И Е №483
На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, Общинският съвет Кнежа

Р Е Ш И:
1.Общинският съвет Кнежа приема отчета на „МБАЛ-Кнежа” ЕООД за периода

01.12.2013 година-31.12.2013 година.
Гласували: „за”-17; „против”-няма; „въздържали се”-няма.
ПО ТРЕТА ТОЧКА – РАЗНИ:
Г-н Шарабански съобщи, че преди 1 месец в Общината е получено съдебно

решение, с което се възстановява собствеността на правоимащите и върху летището.
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Сподели, че напоследък в медиите непрекъснато се говори за криминални
престъпления. Вече и в нашия град е извършено криминално деяние върху наша
съгражданка. Извършителите на деянието са разкрити веднага и благодари на служителите
от РУ „Полиция” гр.Кнежа участвали в разкриването, които ще бъдат наградени.

Г-жа Цолова се присъедини към благодарността изказана от г-н Шарабански.
Прочете писмо от „НСОРБ-Актив” ЕООД относно провеждане на Национална

среща на общинските експерти по образование, която ще се проведе на 12-14 март 2014
година в гр.Велико Търново и предложи, който желае от комисията по образование да
присъства, да се обади за записване.

След изчерпване на материалите по дневния ред, председателя на общинския съвет
закри редовното заседание за м.февруари в 1745 часа.

Протоколчик: Председател ОбС:
/П.Македонска/ /М.Цолова/


